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                La apelul nominal făcut în şedinţa ordinară publică au răspuns prezent 10 consilieri din 
cei 11 consilieri locali în funcție, lipsă fiind domnul consilier Mărgulescu Nicolae. 

Președinte de ședință este doamna consilier Mărgulescu Cosmina.  
Participă la ședință domnul Turcilă Vasile-Laurențiu, Primarul Comunei Lelești,  

domnul Mischie Constantin-Cătălin, Secretarul Comunei Lelești, domnul Giorgi Ion, Inspector 
superior în cadrul Primăriei Lelești, domnul Drumen Viorel, Șeful Postului de Poliție Lelești și 
domnul Popeangă Constantin-Silviu, cetățean al Satului Lelești. 
                Președintele de ședință, doamna Mărgulescu Cosmina întreabă membrii consiliului 
local dacă au citit procesul verbal încheiat in ședința ordinară anterioară din data de 28 martie 
2018, cu menţiunea că membrii consiliului local au posibilitatea să conteste continutul 
procesului verbal și să ceară mentionarea exactă a opiniilor exprimate in ședința anterioară si îl 
supune spre aprobare Consiliului Local Leleşti. Nu sunt observații. Se aprobă cu 10 voturi 
,,pentru”. 

Preşedintele de şedinţă, doamna Mărgulescu Cosmina, propune aprobarea ordinii de zi 
stabilită prin Dispozitia Primarului Comunei Lelești cu nr. 68 din 19.04.2018. Se aprobă cu 
unanimitate de voturi. 

    Se menționează că membrii Consiliului local Lelești au fost convocati în ședință 
ordinară, potrivit prevederilor art. 39 alin. (1) și (3) din Legea nr. 215/2001 privind administrația 
publică locală, republicată, cu modificările și completările ulterioare, convocarea fiind 
înregistrată sub nr. 1395 din 19.04.2018. 
               Se trece la dezbaterea proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi a ședinței. 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificarii bugetului local comunal si a 
programului obiectivelor de investitii pentru anul 2018 la nivelul Comunei Lelești, 

Judetul Gorj 
 

Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu prezintă proiectul de 
hotărâre și expunerea de motive la proiectul de hotărâre. 

Discuții: 
Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu: ,,Trebuie să plătim 

dirigenția de șantier la Căminul cultural din Frătești și am mai prevăzut niște bani pentru 
reparațiile la monumentul eroilor din Satul Rasovița”. 

Inspector superior, domnul Giorgi Ion: ,,Se propune aprobarea bugetului local de venituri 
şi  cheltuieli  prin majorare de venituri cu suma de 200 mii lei, din care 155 mii lei subv. alocate 
din bug ANCPI pt finanțarea lucrărilor de inregistrare sistematica din cadrul Programului 
National de Cadastru si Carte Funciara si 45 mii lei venituri proprii impozit cladiri persoane 
fizice, impozit teren extravilan si venituri din prestari servicii. Suma respectiva a fost distribuita 
la partea de cheltuieli astfel: capitolul 51.02. Autoritati publice la bunuri si servicii suma de 164 
mii lei, la cap.67.02 Cultura-bunuri si servicii suma de 12 mii lei, pentru reparatii monument 
Rasovita si ate cheltuieli, bunuri si servicii camin cultural suma de 1,7 mii lei si pentru chelt. 
cap.,, Amenajare exterioară incintă, bransament apa, racord canalizare menajera la asezământul 
cultural sat Fratesti,, - diriginte santier  suma de 2,3 mii lei si achizitionare aspirator cu spalare 



pentru camin Fratesti suma de 3 mii lei, la cap. 74.02 Protectia mediului, bunuri si servicii, suma 
de 47 mii lei din care 45 mii lei salubritate si 2 mii lei canalizare”. 

Consilier local, domnul Băleanu Ion-Emil: ,,Ne încadrăm să facem totul la Rasovița la 
monument, inclusiv iluminatul ?” 

Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu: ,,Iluminatul public este 
rezolvat cu ocazia introducerii iluminatului pe ulița bisericii”. 

Intră în sala domnul consilier Mărgulescu Nicolae. 
Consilier local, domnul Băleanu Ion-Emil: ,,De unde luăm banii?” 
Inspector superior, domnul Giorgi Ion: ,,Este o majorare de venituri care nu au putut fi 

estimate la adoptarea bugetului pe anul acesta”. 
Nu mai sunt discuții. 
Președintele de ședintă, doamna Mărgulescu Cosmina, supune la vot proiectul de 

hotărâre. 
Se aprobă în unanimitate cu 11 voturi ,,pentru” din totalul de 11 consilieri prezenți la 

ședință, respectiv din totalul de 11 consilieri locali in funcție. 
 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea aderării U.A.T. Comuna Albeni la 
Asociația de Dezvoltare Intercomunitară ,,ADIA” Gorj 

 
Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu prezintă proiectul de 

hotărâre și expunerea de motive la proiectul de hotărâre. 
Nu sunt discuții: 
Președintele de ședintă, doamna Mărgulescu Cosmina, supune la vot proiectul de 

hotărâre. 
Se aprobă în unanimitate cu 11 voturi ,,pentru” din totalul de 11 consilieri prezenți la 

ședință, respectiv din totalul de 11 consilieri locali in funcție. 
 
3. Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului local Lelești pentru 

efectuarea lucrărilor de racorduri/branşamente la reţelele de utilităţi publice 
situate pe domeniul public şi privat al Comunei Lelești, Județul Gorj 

 
Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu prezintă proiectul de 

hotărâre și expunerea de motive la proiectul de hotărâre. 
Discuții: 
Consilier local, domnul Băleanu Ion-Emil: ,,De la cine este solicitarea?” 
Secretarul Comunei Lelești, domnul Mischie Constantin-Cătălin: ,,De la societatea 

Electroconstrucția ,,ELCO” pentru beneficiar Mărgulescu Gabriel, dar vor mi fi și altele”. 
Nu mai sunt discuții. 
Președintele de ședintă, doamna Mărgulescu Cosmina, supune la vot proiectul de 

hotărâre. 
Se aprobă în unanimitate cu 11 voturi ,,pentru” din totalul de 11 consilieri prezenți la 

ședință, respectiv din totalul de 11 consilieri locali in funcție. 
 
4. Diverse : 
 

Discuții: 
Secretarul Comunei Lelești, domnul Mischie Constantin-Cătălin informează Consiliul 

local Lelești că s-a primit răspunsul de la Ocolul Silvic Tg-Jiu vizavi de preluarea în pază a 
zonelor de pădure nepreluate în pază, însă răspunsul primit nu rezolvă întru totul problema 
adusă în discuție. 

Consilier local, domnul Băleanu Ion-Emil: ,,Să revenim cu adresă, s-au făcut demersuri 
dar nu s-a soluționat conform Legii nr. 46/2008”. 

Consilier local, domnul Lăscăteu Nicolae: ,,Care este stadiul licitației la drumul județean ? 
Vreau să ne prezentați într-o ședință următoare studiul de fezabilitate pe un videoproiector. La 
proiectare să se țină cont de accesul la toate gospodăriile. Podețele sunt prevăzute cu capete de 
pod ?” 



Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu: ,,Suntem în evaluarea celor 
cinci oferte depuse pentru proiectare și execuție lucrări la drumul județean. Se va ține cont de 
accesele la gospodării, iar podețele nu sunt prevăzute cu capete de pod.” 

Consilier local, domnul Lăscăteu Nicolae: ,,Sunt prevăzute locuri de parcare ?” 
Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu: ,,Nu.” 
Consilier local, domnul Popescu Gheorghe: ,,Rod încă o dată să se ia măsuri cu mașinile 

de mare tonaj care distrug drumul și casele oamenilor din Lelești.” 
Șeful Postului de Poliție Lelești, domnul Drumen Viorel: ,,S-a montat indicatorul la 

magistrală și vom lua măsurile legale.” 
Consilier local, domnul Lăscăteu Nicolae: ,,Să se facă demersuri pentru eliminarea 

prafului de pe magistrală care vine către sat.” 
Consilier local, domnul Băleanu Ion-Emil: ,,Dacă veni vorba despre magistrală trebuie să 

se facă demersuri pentru anularea numărului cadastral atribuit magistralei, în sensul de a fi 
întreruptă de drumul comunal Lelești-Frătești care este un drum public.” 

Secretarul Comunei Lelești, domnul Mischie Constantin-Cătălin: ,,Așa este, și eu am 
susținut același lucru acum câțiva ani când s-a modernizat drumul comunal.” 

Popeangă Silviu, cetățean al Satului Lelești: ,,Am înțeles că ați aprobat procurarea unei 
camere pentru depistarea furturilor la apă, de ce o mai luați acum când ați predat serviciul la 
ApaRegio?” 

Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu: ,,Problema asta am mai 
discutat-o în ședințele anterioare, trebuie să ne asigurăm că avem apă în localitate permanent și 
mai ales că vine sezonul secetos și consider că este foarte important să avem un astfel de aparat 
care va fi pus la dispoziția operatorului contra cost.” 

Popeangă Silviu, cetățean al Satului Lelești: ,,Am văzut în procesele verbale de ședință 
anterioare că domnul consilier Lăscăteu Nicolae a întrebat cât a costat investiția de la Căminul 
cultural Frătești. O să depun o cerere scrisă pentru a-mi răspunde oficial cât a costat. La Ursăței 
să faceți stație de autobuz și pe o parte și pe cealaltă a drumului național. Să veniți să îndreptați 
intrarea pe uliță că ați lăsat-o neterminată când ați băgat tubul.” 

Consilier local, domnul Lăscăteu Nicolae: ,,Propun să achiziționăm un videoproiector 
pentru sala de ședință pentru a urmări mai bine proiectele de hotărâre și alte documentații.” 

Consilier local, domnul Popeangă Ion: ,,Am auzit că de la nul APIA nu mai acordă 
subvenții dacă oamenii nu au cadastru pe terenuri, așa este?” 

Secretarul Comunei Lelești, domnul Mischie Constantin-Cătălin: ,,Tocmai de aceea am 
încheiat contract de finanțare pentru cadastru sistematic în sectoare cadastrale cu OCPI Gorj și 
sperăm să folosim cât mai mulți bani pentru înscrie în sistemul integrat de carte funciară cât mai 
multe imobile din comuna noastră.” 

Nu mai sunt discuții. 
 
Președintele de ședintă, doamna Mărgulescu Cosmina: ,,Ordinea de zi fiind epuizată 

declar închisă ședința ordinară a Consiliului local Lelești”. 
 
 
               Presedinte de sedintă,                                   
                        CONSILIER,                                           Secretarul Consiliului Local Lelesti,     
              MĂRGULESCU COSMINA                           MISCHIE CONSTANTIN-CĂTĂLIN 


